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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vásárol a kormány a tömeges beveándorlásra 
hivatkozva új vezetői autókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

Október végén váratlanul módosult a tavaly októberi, 45 milliárdos rend- és honvédelmi autótender:
a  Közbeszerzési  és  Ellátási  Főigazgatóság  6  pontban  változtatott  a  beszállítókkal  kötött
megállapodáson, és 13,3 milliárd forinttal emelte meg a szerződés eredeti összegét – derül ki az
európai közbeszerzési értesítőből, a TED-ből.

A közbeszerzési központ ezzel újabb személy-, egyterű és szállítójárműveket vásárolt – alsó és felső
kategóriás autókból egyaránt,  de hogy mennyit  és melyik szervnek, az a szerződésmódosításból
nem derül ki.

A döntést a KEF előre nem tervezhető körülményekkel indokolta – így például az Európát sújtó
tömeges bevándorlásra hivatkoznak, ami miatt a kormány legutóbb szeptemberben hosszabbította
meg a válsághelyzetet, bármilyen kézzel fogható ok nélkül.

A fenti üggyel kapcsolatban, kérem, az alábbi kérdéseim megválaszolását:

1. Mi indokolja, hogy a kormány 8 milliárd forintért vásároljon autókat?

2. Mi indokolja felsőkategóriás autók vásárlását?

3. Kik fogják használni az újonnan megvásárolt autókat?

Tisztelettel,

Tordai Bence (Párbeszéd)


